
 Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2024-01-21  kl. 18:30
 Närvarande:   På plats: Östen Hansson, Benny Eckhardt, Lars-Anders Burman, Mona Holmgren, Erik
Wikström, Hans Boman
Agenda:

1. Ordf  Östen, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.   Mona
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. Godkändes.
6. Ekonomi.

a) Saldot är 100.348 kr. Där ingår Länsstyrelsens förskott på 49.500 kr för bygget av småbåtshamn.
b) Nytt räkenskapsår, nu = kalender år. Fjolårets kalenderår består av 8 månader, från 1 maj - 31 dec
c) När och hur går vi ut med medlemskaps och Infobladet? Runt första veckan i Februari, och vi ändrar
det till att kopiera ett enkelt inbetalningskort på första sidan, så slipper vi skriva ut varje medlems namn
och adress på ett inbetalningskort. Här hoppas vi som vanligt med ca 120 medlemmar á 250 kr=30.000kr
d) Eventuella driftsbidrag från Skellefteå kommun, vi får ju som vanligt Hockeyplans driftbidrag och
ansöker om ökat bidrag för vårt nya flyttbara dass på Badplatsen och Hockeyplanen, ca 3 tömningar per
år som behövs.

 7 a. Diskussion och beslut kring eventuella arbeten och projekt
       * Genomförande av projekt:

- Kulturhistoriskt arbetet i Örviken fortsätter. Nu har vi startat arbetet med Vandringsleden, vi har ju fått ca
27.000 i bidrag. Det blir ca 10-11 skyltar ute på vandringsleden och Informationstavlan kommer att sitta på
FolketsHus och en liten infotavla vid pumphuset vid Båthuset.

- Utbyggnaden av småbåtshamnen, är kraftigt på G, vi har anlitat en "Grävmaskin" som nu har förberett för
"marinan",  genom  att  gräva  och  lägga  ut  grus  och  stenar,  som  nu  får  "vila  till  sej"  under  för-våren.
Grävmaskinen återkommer senare i vår så vi får möjlighet att fortsätta med detta och avsluta med att göra
ett trädäck.

- Upprustningen av Nyön. Här kommer vi att måsta forsla bort de trasiga delarna medan det fortfarande är is.
Så vi kan återställa grillstugan så den går att använda igen. Vi kan behöva ca 20.000 kr för detta.
Östen tar tag i detta och kontaktar de som skall delta i arbetet samt upprättar ansökan om Bygdemedel.

- Vi startat arbetet med att ingå i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust" där har Nicklas
Björngrim och Benny har träffat projektledarna i detta LONA projekt. Här ska ca: 10 noder, från
Haparanda till Bjuröklubb tas fram. Här kan vi Örviken beskriva hur vår eventuella Nod kan se ut och var
den kan vara. Beslut tas om deltagande efter att de haft ett nytt möte med projektledaren.

 8. Övrig information/aktiviteter

*  Örvikens Byaförening ingår nu i Kommunens Byautvecklingsråd. Deras styrelse kommer och träffar oss
29 januari på FH. Där vi berättar om hur vi arbetar och vad vi åstadkommit senaste åren i Örviken.
*  S-föreningen håller i vår bla. Cirklar om EUs säkerhetspolitik inför EU-valet i sommar m.m.
*  Info från FH - Hyresintäkterna har varit bra under 2023, ca: 76.000 för helåret, nya bord beställda, med
bidrag från Kommunen.
* Ved till bla. Vithatta, inköpes, Benny lyssnar med Örviken-bo
* Till vårens pimpeltävling ökar vi Barnpriserna från 1.000 till 1.500 kr

     9. Övrigt

Nästa Styrelsemöte: Söndag  240317
Förslag på Styrelsemöten första halvåret 2024: 240519, 240616

   10.  Avslutning Ordföranden Östen, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
Vid protokollet Hans Boman


